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Κ αθόλου τυχαία δεν ήταν η 
ημερομηνία που επιλέχθηκε 
για την πρεμιέρα της σειράς 
«Κάποτε στην Κύπρο» (1η 

Απριλίου), η παραγωγή της οποίας 
κόστισε μάλιστα αρκετά. Σύμφωνα 
με τον Τ/Κ ηγέτη, το υψηλό κόστος 
της σειράς αντισταθμίζεται με την 
πολιτική σημασία που έχει για την 
Άγκυρα και την τ/κ πλευρά το 
περιεχόμενο που προβάλλεται μέσα 
από αυτήν «γιατί θα δείξει σε όλο 
τον κόσμο τον αγώνα που 
διεξάγουμε προκειμένου να 
επιτύχουμε τη συμβίωσή μας σε 
αυτό το νησί». Πρόκειται για μια 
σειρά που κατά κύριο λόγο θα 
καλύψει προβάλλοντας την 
τουρκική σκοπιά γεγονότα από το 
1963 μέχρι και το 1974. Συνολικά 
περιλαμβάνει 26 επεισόδια τα 
οποία σαφώς και έχουν 
προπαγανδιστικές σκοπιμότητες 
λόγω και της χρονικής συγκυρίας 
μέσα στην οποία θα προβάλλονται. 
Η προβολή εξυπηρετεί τη θέση 
Άγκυρας και Τατάρ για κυριαρχική 
ισότητα και λύση δύο κρατών στο 
νησί, με τον Τ/Κ ηγέτη να 
υποστηρίζει πως «θα δώσει δύναμη 
στους Τουρκοκύπριους για τον 
αγώνα που διεξάγουν». 
 
Έντονες επικρίσεις
Στα κατεχόμενα χθες το βράδυ 
διοργανώθηκε ειδική εκδήλωση για 
το πρώτο επεισόδιο της σειράς, 
στην οποία συμμετείχε και ο 
Τούρκος Αντιπρόεδρος Φουάτ 
Οκτάι. Οι επικρίσεις τόσο από 
κόμματα όσο και από οργανώσεις 

στα κατεχόμενα ήταν έντονες, 
κυρίως λόγω του ότι εν μέσω 
πανδημίας και ενώ εδώ και αρκετό 
καιρό οι Τ/Κ στερούνται βασικές 
ελευθερίες τους και είναι 
κλειδωμένοι στο σπίτι με τα 
σχολεία να μην λειτουργούν για 
φυσική παρουσία μαθητών η 
«κυβέρνηση» διοργανώνει γκαλά. 
Ο πρόεδρος του TDP Τζεμάλ 
Οζγιγίτ εξέφρασε χθες την άποψη 
ότι «θα μπορούσε να αποτελεί 
πρωταπριλιάτικο ψέμα αυτή η 

εκδήλωση, όμως δυστυχώς δεν 
ήταν». Πρόκειται, όπως είπε, για 
ξεκάθαρη απόδειξη ότι η αδικία και 
η διαφύλαξη της δημόσιας υγείας 
είναι έννοιες που υποτιμούνται και 
αγνοούνται από τους 
«κυβερνώντες». Το ερώτημα που οι 
επικριτές προτάσσουν έχει να κάνει 
με τους κανόνες που 
ακολουθήθηκαν για τους 
εκατοντάδες παρευρισκόμενους, 
ειδικά για όσους είχαν αφιχθεί από 
το εξωτερικό σε ό,τι έχει να κάνει 

με την προστασία λόγω πανδημίας.
Από την πλευρά του, ο 
«πρωθυπουργός» Ερσάν Σανέρ 
ευχαρίστησε το TRT για τη σειρά 
«Κάποτε στην Κύπρο» και 
κατηγόρησε την Ελλάδα και τους 
Ε/Κ πως ονειρεύτηκαν να πάρουν 
υπό τον πλήρη έλεγχό τους όλο το 
νησί, κάτι που δεν έγινε εφικτό». 
Κάλεσε μάλιστα τους Τ/Κ να μην 
ξεχάσουν ποτέ πως οι Ε/Κ θέλησαν 
να ενώσουν το νησί με την Ελλάδα 
και να αφανίσουν τους Τ/Κ. Έστειλε 
και ο ίδιος το μήνυμα πως η σειρά 
έχει στόχο να στείλει συγκεκριμένα 
δεδομένα στους τηλεθεατές και να 
επιδράσει θετικά στον στόχο για 
δύο κράτη στο νησί.
 
Έρχονται απεργίες
Όλα αυτά σε μια χρονική στιγμή 
στην οποία τ/κ συνδικαλιστικές 
οργανώσεις του «δημόσιου τομέα» 
συντονίζονται για να κατέλθουν σε 
γενική απεργία ως αντίδραση στη 
στάση της «κυβέρνησης» για το 
θέμα του επιδόματος που έχει να 
κάνει με το κόστος ζωής στα 
κατεχόμενα. Γενικότερα, η 
αντίδραση έχει να κάνει με την 
οικονομική διαχείριση της 
πανδημίας στα κατεχόμενα και την 
οικονομική στήριξη στους 
εργαζομένους, με τις επικρίσεις να 
είναι γενικευμένες σε όλους τους 
τομείς, ιδιαίτερα όμως στο 
«δημόσιο». Πάντως, στα 
κατεχόμενα, παρά τις υπογραφές 
για το οικονομικό πρωτόκολλο με 
την Άγκυρα ακόμα αναμένουν 
εμβάσματα από πλευράς Τουρκίας, 
γεγονός που κάνει ιδιαίτερα 
δύσκολη τη διαχείριση πληρωμών 
σε μισθούς και υποχρεώσεις.

H Αστυνομία Πάφου θα συνεχίσει τους 
ελέγχους στα κέντρα αναψυχής και 
εστίασης, χωρίς εκπτώσεις και 
διακρίσεις για την εφαρμογή των 
πρωτοκόλλων και των διαταγμάτων 
για τον περιορισμό της μετάδοσης 
του κορωνοϊού.
Στη συνάντηση της αντιπροσωπείας 
του Συνδέσμου Ιδιοκτητών Κέντρων 
Αναψυχής (ΠΑΣΙΚΑ) με τον 
αστυνομικό διευθυντή Πάφου 
ανώτερο αστυνόμο Νίκο Πενταρά 
συζητήθηκαν τα προβλήματα που 
προέκυψαν και οι αντιδράσεις που 
σημειώθηκαν μετά τις καταγγελίες το 
περασμένο Σαββατοκύριακο. Ο 
ιδιοκτήτες κέντρων αναψυχής στην 
Πάφο είχαν αντιδράσει κλείνοντας τη 
Δευτέρα και την Τρίτη τις 
επιχειρήσεις τους, θεωρώντας ότι 
δεν ερμηνεύονταν σωστά οι 
πρόνοιες των πρωτοκόλλων. Ο 
αστυνομικός διευθυντής Πάφου σε 
δηλώσεις του, μετά το πέρας της 
συνάντησης, ανέφερε πως η 
συνάντηση με τον ΠΑΣΙΚΑ 
αποσκοπούσε στη διευκρίνιση 
κάποιων σημείων των διαταγμάτων 
του Υπουργείου Υγείας, ώστε να 
βρεθεί μια κοινή συνισταμένη και 

προσέγγιση τόσο από πλευράς 
Αστυνομίας όσο και από πλευράς 
των ιδιοκτητών κέντρων αναψυχής. 
Μπορώ να πω, πρόσθεσε, «ότι το 
κλίμα της συνάντησης ήταν 
φιλικότατο και έχουν διευκρινιστεί 
κάποιες απορίες οι οποίες υπήρχαν 
από πλευράς των ιδιοκτητών». Έχει 
συμφωνηθεί, συνέχισε, να υπάρχει 
μια ανοιχτή επικοινωνία με σκοπό 
την καλύτερη αντιμετώπιση της 
κατάστασης, προσθέτοντας πως και 
οι δύο πλευρές θα εργαστούν για να 
βελτιωθεί η κατάσταση.

Διαφορετικές αναγνώσεις
Από την πλευρά του ο Φάνος Λεβέντης, 
γενικός γραμματέας του ΠΑΣΙΚΑ, 
χαρακτήρισε πάρα πολύ ωφέλιμη και 
παραγωγική τη συνάντηση. Βάλαμε, 
είπε, «κάτω τις θέσεις μας, κάποιες 
απορίες, κάποιες διευκρινίσεις», 
σημειώνοντας πως έγινε «διασαφήνιση 
κάποιων γκρίζων περιοχών που έχει το 
πρωτόκολλο σε σχέση με την ανάγνωση 
που έχει η Αστυνομία». Εξέφρασε την 
ελπίδα πως στο μέλλον θα γίνεται 
αστυνόμευση που δεν θα έχει ως 
αυτοσκοπό την καταγγελία, αλλά τη 

συνεργασία με τους επιχειρηματίες. 
Χωρίς αυτό, όπως είπε, να αφαιρεί κάτι 
από τη διαχρονική θέση του ΠΑΣΙΚΑ, ότι 
δηλαδή «όποιος παραβιάζει εξόφθαλμα 
και προκλητικά το πρωτόκολλο, αυτός 
θα τιμωρείται και δεν θα πρέπει να 
τιμωρείται η πλειοψηφία των 
επιχειρηματιών οι οποίοι αποδεδειγμένα 
πλέον και παραδεκτά από όλους 
εφαρμόζουν με ευλάβεια και 
αυστηρότητα το πρωτόκολλο». Ο 
εκπρόσωπος της επαρχιακής επιτροπής 
του ΠΑΣΙΚΑ Ματθαίος Ματθαίου 
δήλωσε πως ο σύνδεσμος σε καμία 
περίπτωση δεν υπερασπίζεται 
ιδιοκτήτες οι οποίοι δεν εφαρμόζουν τα 
πρωτόκολλα και παραβιάζουν τα 
διατάγματα. Οι αντιδράσεις, συνέχισε, 
εστιάζονται στην ερμηνεία των 
πρωτοκόλλων από ορισμένα μέλη της 
Αστυνομίας. Ανέφερε χαρακτηριστικά 
πώς ορίζεται ο επαρκής αερισμός ενός 
χώρου ή σχετικά με τις αποστάσεις των 
καθισμάτων. Αν υπήρχε καλή θέληση 
από όλους, όπως είπε, αυτά τα ζητήματα 
θα μπορούσαν να επιλυθούν και δεν θα 
χρειάζονταν να καταγγέλλονται οι 
ιδιοκτήτες. Ο κ. Ματθαίου υπενθύμισε 
ότι οι επιχειρήσεις που 
επαναλειτούργησαν λόγω των 
περιορισμών που ισχύουν δεν είναι 
βιώσιμες και απλώς περιορίζουν τις 
ζημιές τους.

Σε μια χρονική 
στιγμή που 
Άγκυρα και 
Τατάρ 
προωθούν 
λύση δύο 
κρατών και 
κυριαρχική 
ισότητα έρχεται 
αυτή η σειρά 
για να 
πλαισιώσει τα 
επιχειρήματα 
που προτάσσο-
νται με έναν 
μανδύα τ/κ 
«αλήθειας»

Κοινός τόπος 
ότι τα μέτρα και 
η τήρησή τους 
στοχεύουν στην 
προστασία της 
υγείας των 
πολιτών και 
οι καταγγελίες 
από τους 
αστυνομικούς 
δεν μπορούν 
να αποτελούν 
αυτοσκοπό
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Δόθηκαν διευκρινίσεις και τα βρήκαν στην Πάφο

Σάλος για το «Κάποτε στην Κύπρο»
Η χθεσινή ημέρα στιγματίστηκε από έντονες λεκτικές αντιδράσεις από πλευράς Τ/Κ σε σχέση με το γκαλά που διοργανώθηκε για την προβολή 
του πρώτου επεισοδίου της τ/κ σειράς, που αρκετοί στα κατεχόμενα χαρακτηρίζουν προπαγάνδα ενόψει και των εξελίξεων στο Κυπριακό. 
Ο Οκτάι βρέθηκε στα κατεχόμενα εν μέσω επικρίσεων καθώς οι «αρχές» κατηγορούνται πως δεν τήρησαν τα μέτρα κατά της πανδημίας
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